
 

PROTOKÓŁ 2/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

W dniu 9 lutego 2023 r. o godz. 1600  odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. Tematem posiedzenia było opracowanie i zatwierdzenie rocznego Sprawozdania 

z działalności Komisji w 2022 r. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pracowała w następującym składzie: 

1) Jerzy Kłys - Przewodniczący Komisji, 

2) Bartłomiej Troka - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3) Joanna Berlik - członek Komisji 

4) Leszek Parzymies - członek Komisji 

5) Roman Trembacz - członek Komisji  

6) Krzysztof Stefańczyk - członek Komisji. 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Opracowanie i zatwierdzenie rocznego Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w 2022 r. 

3. Wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji Jerzy Kłys otworzył posiedzenie, przywitał członków Komisji  

i stwierdził quorum upoważniające do podejmowania decyzji. 

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że dzisiejsze posiedzenie 

Komisji zostało zwołane w celu opracowania i zatwierdzenia rocznego Sprawozdania z prac 

Komisji w 2022 r. 

Członkowie Komisji, po przeanalizowaniu wszystkich protokołów z posiedzeń Komisji 

oraz wypracowanych wniosków, sporządzili Sprawozdanie za 2022 r. o następującej treści: 

 

 

 



Sprawozdanie 

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 Rady Miasta Pruszcz Gdański 

VIII kadencji w latach 2018 - 2023 

w okresie sprawozdawczym 

od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. 

 

 
1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w minionym roku odbyła cztery posiedzenia, z czego 

jedno w trybie posiedzeń połączonych Komisji. 

2. W roku 2022 Komisja działała w sześcioosobowym składzie radnych:  

1) Jerzy Kłys - Przewodniczący Komisji, 

2) Bartłomiej Troka - Wiceprzewodniczący Komisji, 

3) Joanna Berlik - członek Komisji, 

4) Roman Trembacz - członek Komisji, 

5) Leszek Parzymies - członek Komisji, 

6) Krzysztof Stefańczyk - członek Komisji. 

Skład Komisji został uzupełniony przez radnego Krzysztofa Stefańczyka, który 

od 16 września 2022 r. zaczął sprawować mandat radnego Rady Miasta Pruszcz  Gdański 

VIII kadencji (2018-2023). 

3. Do zadań Komisji Skarg, Wniosków i Petycji należy: 

1) przyjmowanie i rozpatrywanie skarg na działania Burmistrza i gminnych jednostek 

organizacyjnych, wniosków oraz petycji składanych przez obywateli, 

2) przeanalizowanie pod względem formalnym i prawnym złożonej skargi, wniosku 

 i petycji, 

3) zaproszenie na posiedzenie stron i ich wysłuchanie, 

4) przygotowanie projektu uchwały i skierowanie go pod obrady sesji Rady. 

4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w 2022 roku rozpatrzyła jeden wniosek, który został 

przesłany drogą elektroniczną przez Radnego Rady Miejskiej w Giżycku o podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia Apelu o niepodejmowanie działań wpływających 

na dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych, czy 

sanitarnych i postanowiła go odrzucić. Komisja, po przeanalizowaniu wniosku 

pod względem wymogów ustawowych, stwierdziła, że rada gminy może podejmować uchwały  

tylko w granicach zadań gminy, a zatem w sprawach publicznych o znaczeniu lokalnym. 

Podnoszone we wniosku kwestie natury medycznej, prawnej i etycznej leżą poza zakresem 

Rady Miasta Pruszcz Gdański i nie mogą być przedmiotem uchwały. 

5. Czerwcowe posiedzenie Komisji poświęcone było analizie i rozpatrzeniu pisma 

      Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „KOMINKI I PIECE” zwracającego się z prośbą 

      o poparcie petycji online w sprawie obniżenia stawki vat na drewno opałowe, która 



      po zebraniu podpisów zostanie skierowana do właściwych ministerstw. W wyniku oceny 

      przedłożonego dokumentu, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wydała opinię, 

      iż ww. dokument został sformułowany przez Wnioskodawcę w charakterze prośby, a nie 

      petycji. Członkowie Komisji zawnioskowali o zamieszczenie „Apelu w sprawie 

     wprowadzenia zerowej stawki vat na drewno opałowe” na stronie Urzędu Miasta Pruszcz 

     Gdański w zakładce „Aktualności”, aby każdy mieszkaniec miał możliwość zaznajomienia 

     się z treścią pisma i indywidualnego odniesienia do sprawy. 

6.  W okresie sprawozdawczym do Komisji wpłynęła jedna skarga na działalność Burmistrza 

      Pruszcza Gdańskiego w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych 

      prawem polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących 

      miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi 

      przepisami prawa. Po dokonaniu analizy skargi oraz zapoznaniu się z wyjaśnieniami  

      udzielonymi pisemnie przez Burmistrza Pruszcza Gdańskiego w zakresie współpracy 

      z firmą GEO-SYSTEM, która to dostarcza usługi systemu informacji przestrzennej Gminie 

      Miejskiej Pruszcz Gdański, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę 

      za bezzasadną i nie zasługującą na uwzględnienie. 

7.  Na jednym z grudniowych posiedzeń, członkowie Komisji,  podjęli  uchwałę w sprawie 

      ustalenia zdalnego trybu obradowania. W związku z wejściem w życie z dniem 10 listopada 

      2022 r. zmiany art. 15zzx ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

      z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

      oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, wprowadzone zostały nowe zasady 

      decydowania o zdalnym trybie obradowania. W odniesieniu do powyższego, Komisja 

      Skarg, Wniosków i Petycji opowiedziała się za możliwością obradowania w trybie zdalnym 

      z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, w okresie obowiązywania 

      stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii. 

8.  Komisja jednogłośnie przychyliła się do Apelu skierowanego do POLREGIO Sp. z o.o. 

      w sprawie zwiększenia długości składów pociągów oraz częstotliwości rozkładu jazdy 

      pociągów. 

Członkowie Komisji uczestniczyli w posiedzeniach w aktywny i kreatywny sposób. 

Działalność Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ma służyć wnikliwemu wyjaśnieniu spraw 

podnoszonych w skargach, wnioskach lub petycjach oraz przygotowaniu projektów uchwał Rady, 

wskazujących sposoby rozpatrywania skarg, wniosków i petycji wraz z uzasadnieniami. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności 

Komisji w 2022 r. 

 

 



Ad.3. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie i aktywne uczestnictwo 

w sporządzaniu Sprawozdania. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:                          

 Alicja Dąbrowska 

                                                              

 

                                                           Przewodniczący Komisji 

                                                                                 Skarg, Wniosków i Petycji 

                                                                             

 

                                                                                              Jerzy Kłys 

                                                                               


